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14 апреля 2023 г.

Pojďme mluvit o „ctěných lidech“ a „strážcích“
putin-today.ru/archives/178247

Ruský prezident Vladimir Putin v Lužnikách během projevu v rámci rally-

koncertu „Sláva obráncům vlasti“, věnovaného účastníkům speciální operace a

oslav Dne obránce vlasti.

Pojďme se bavit o „ctěných lidech“ a „strážcích“. Vzhledem k tomu,

že SVO je pro nás nemožné bez skandálů a život mediálního

bloggera-dobrovolníka-dobrovolnického hnutí se již stal, alespoň pro

ty, kteří se zajímají o to, co byla politika pro hřebeny a pro ruskou

pop music v 2000. letech.

„Strážce“ nebili jen líní, zejména v souvislosti s jejich reakcí na

donbaského emíra Vladlena Tatarského. Nyní se zákeřní strážci k

rozhořčení všech vrhli z panelu administrátorů na neméně

zasloužilého experta Jeviče. Obecně se jedná o velmi snadný a

neškodný cíl – „stráže“. Jak řekl můj přítel, stačí vyfotit nějaký dopis,

zmínit zásluhy - a napsat, že vám někteří lidé zakazují bojovat,

kritizovat vládu nebo velení - a to je vše, jste hrdina a vaši kritici
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způsobují pěnu rty vašeho publika. "Strážci" jsou nenáviděni,

"strážci" jsou opovrhováni. Tyto bespontovye terpily se nehodí do

luxusního SVO.

Kdysi dávno jsem si myslel, že „strážci“ se vlastně již stali opozicí.

Oni sami to nechápou. Za prvé, faktem je, že nejsou vůbec nikomu

nepohodlné: tahají na „zasloužilé lidi“, chrání vládu a armádu (žádal

je o to někdo?). Jen naprostý pitomec věří, že síťový „strážce“ pro

někoho funguje a někoho štítí – ve skutečnosti jde o úplně obyčejné

lidi, kteří se na rozdíl od vůdců „luxusního SVO“ nekříží s žádnými

generály ani úředníky a představami o nich nemít. „Strážce“ „bojuje“

za armádu jako instituci. Ať má problémy jakékoli, je to armáda,

která chrání naši zemi, do které může být povolán sám „strážce“ nebo

někdo z jeho příbuzných – je špatné, že lidé věří armádě jako

instituci? Že neutíkají do Arménie, nepodporují své

sourozence/syny/manžely, aby se stali nepovolanými, protože VĚŘÍ

a podporují tuto armádu? Myslím, že to není dobré. To je dobré a

zaslouží si každé povzbuzení. My to máme ale naopak – k „strážcům“

jsou nemilosrdní.

 

Proč se „strážci“ stali opozicí? Protože „luxusní SVO“, které zaplavilo

média, se stalo mainstreamem. Nikdo nikoho neobtěžuje dělat show

na NWO - naopak existuje šance, že později dostanete Řád odvahy a

stanete se národním hrdinou. To je norma. Už jsme dostali specifické

prostředí, dostali jsme pestrý ekosystém bloggerů a dobrovolníků s

jeho pohlceným publikem a ekonomikou postavenou na poplatcích –

a musíte být úplně hloupí, abyste si nevšimli, že jste se s tímto

prostředím naučili komunikovat. SZO? Ano, ti samí "lampasniki" a

úředníci. Kdo potřebuje mít zakrytý zadek, ten si už sehnal kapesní

vojenské zpravodaje. A viděli jsme, jak to funguje.

Všechno se děje a je to docela neškodné: lidé ve funkcích upřímně

věří v vlastenectví a zásluhy další hvězdy NWO a podporují ji. Když

fanoušci dalšího skandálního dobrovolníka říkají, že se jim

vyšetřovatelé, kteří čtou výpovědi „strážců“, smějí – ano, věřím.

Klidně to může být. Nebo se tady Petya Lundsterm chlubí
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hodinkami, které mu dal nějaký generál. Proč ne? Mimochodem,

neviděl jsem jediného „strážce“ s generálskými hodinkami. Bez

ohledu na to, jak „gardisté“ armádu upřímně podporovali.

Co to říká? To naznačuje, že „strážce“ nepotřebuje především

samotný stát. Nežádalo je o ochranu. Navíc „strážci“ se svými

záchvaty vzteku pravděpodobně také pletou karty těm, kteří to

nepotřebují. Řekněme, že Montyanová skončila v Rusku jen tak,

dostala sloupek na RT, nebo jiní jedinci jako ona, kteří dostávají

vyznamenání nebo medializaci... "Strážce" to nechápe a skočí na

tohle bláto. Hlupáci si ještě neuvědomili, že Podoljaka je náš

vlastenec, ano, jako Vladlen Tatarsky, a když mu přímo nepomohou,

tak alespoň nebudou zasahovat do jeho „nejlepší vojenské show“

(Moshchansky, zdá se, napsal, že Podolyaka již byla financována

vládou).

A pak jsou tu blogeři-poslanci jako Bezsonov nebo Berdyčevskij.

Nebo blogeři-poslanci-dobrovolníci, vyser se na ně pochopíš. Ano,

kdo to potřebuje, ten umí medializovat.

Ale nespěchejte, abyste nazývali "strážce" blázny. Na obecném pozadí

jsou to jejich nenávistníci, kteří opravdu vypadají jako kreténi. Ti,

kteří berou kritiku SVO ze rtů svých zlodějských idolů, jsou za

nominální hodnotu, kteří skutečně věří, že se této kritiky bojí. Ve

skutečnosti sotva existuje „strážce“, který by měl tolik známých

bezpečnostních úředníků nebo důstojníků jako Yevich – takže ano,

nepochybuji, že Yevich bude podveden dokonce i z mizerného

administrátorského panelu, bez ohledu na to, co udělá. Všechno bude

na masti, přátelé! Nebojte se, vlastenec nebude potrestán.

Nejsem si ale jistý tím "strážcem", který prohlášení napsal.

A obecně, nemyslíte si, že by měl být admin kanálu End of Ukraine

lahvován? Příliš často zalupaet respektované lidi.

A lépe jen kování na hlavu.
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